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Vragen uit de raad: Deelscooters

1: Hoe vindt het college dat de pilot deelscooters verloopt?

2: Veel inwoners uit Rijswijk ervaren overlast van deelscooters, zijn deze 
signalen bekend bij het college/ de wethouder?

3: Komen verhuurders de gemaakte afspraken na die zijn vastgelegd in de 
intentie verklaringen / overeenkomsten tussen verhuurder en gemeente ?
( zie bijlage)

4: Het deelscooter project is in strijd met de Rijswijkse APV.  ( artikel 5:12  en 
artikel 2:10 zie bijlage) 

Is er ontheffing verleent aan de verhuurders / gebruikers ?

5: Heeft er al een evaluatie plaatsgevonden waarin de overlast is 
meegenomen? Zo nee, wanneer gaat dit plaatsvinden?

6: Tot wanneer loopt de pilot? 

7: Wat is uw intentie met de pilot te gaan doen?
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